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تشکیل جلسه با حضور فرماندار ساوجبلاغ؛
پیگیری شهرداری و شورای شهر مِهِستان 

در جهت افزایش تعداد شعب بانکی 
 

به گزارش خبرنگار عاطفه کمالی روستا با پیگیری 
های شــهردار و اعضای شــورای اســامی شهر 
مِهِســتان، مشــکل »کمبود تعداد شعب بانکی« 
در فازهای مختلف شــهرجدید و مطالبات به حق 
شهروندان گرامی در این زمینه با برگزاری جلسه 
ای با حضور فرماندار شهرستان ساوجباغ و دبیر 
شــورای هماهنگی بانک های اســتان البرز مورد 

بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
بر اســاس این گزارش، در این جلســه که روز 
جاری )دوشــنبه ۲۱ خــرداد ۱۴۰۳( با حضور 
محمدرضا البرزی فرماندار شهرستان ساوجباغ، 
علی گلرخی شــهردار ،رئیس و اعضای شورای 
اسامی شهر مِهِســتان، یوسفعلی مهرپویا دبیر 
شــورای هماهنگی بانک های البرز و سرپرست 
شعب بانک ملی در این استان و جمع دیگری از 
مسئولان برگزار شد، موضوع کمبود شعب بانکی 
در فازهای مختلف شــهرجدید به بحث و تبادل 
نظر گذاشته شد و بر رفع این معضل با همکاری 
بانک های استان در جهت بهبود رفاه شهروندی، 
کاهش مراجعات مردم به شهرهای اطراف جهت 
دریافت خدمات بانکی و تحقق یکی از مطالبات 

اصلی ساکنین تاکید گردید.
شــهردار و اعضای شــورای شــهر مِهِستان بر 
آمادگی مدیریت شــهری جهت هرگونه حمایت 
و همــکاری با سرپرســتی های اســتان البرز 
بانک هــای دولتی و خصوصی بــرای راه اندازی 
شعبه جدید و تقویت خدمات رسانی به ساکنین 
شــهرجدید تاکید کردند و ایــن مهم را مطالبه 
ی جدی شــهروندانی دانستند که برای دریافت 
خدمــات پولی و بانکی تنوع چندانی در انتخاب 
و دسترسی به شــعب بانک های فعال در سطح 

کشور و استان ندارند.
فرماندار شهرستان ســاوجباغ نیز در این جلسه 
از دبیر شــورای هماهنگی بانک های استان البرز 
تقاضا کرد که در جهت افزایش تعداد شعب بانکی 
در مِهِستان مذاکرات و مکاتبات و اقدامات لازم را 
در دســتور کار قرار داده و اولویت را بانک ملی و 
سایر بانک های دولتی قرار دهد، محمدرضا البرزی 
تاکید کرد که دسترســی مردم به شــعب بانکها 
انتظار بدیهی ایشان از دولت مردمی است که باید 

جامه عمل پوشانده شود.

خبر

قمار بزرگ ماکرون
و در واقع دســت به چنین قمــاری زده بودند. 
اما فقط )شــیراک( بــود که به مصــداق )ازقضا 
سرکنگبین صفرا فزود( محاسباتش درست از آب 
در نیامد و بازنده شــد و مجبور شد که با ائتافی 
از چــپ گرایــان در انتخابات در کرســی قدرت 
رضایت دهد. در واقع نتایج انتخابات ۱997 باعث 
شد که شــیراک )لیونل ژوسپین( سوسیالیست از 
جناح مخالفش را به سمت نخست وزیری انتخاب 
کند. به این ترتیب غیر منتظره نیست که با توجه 
به خطر فزاینده راســت گرایــان افراطی ماکرون 
نتوانــد اکثریت پارلمانی را به دســت بیاورد و در 
عوض مجبور شــود در یک ائتاف ناخوشــایند با 
نخست وزیر راست افراطی کار کند. به این ترتیب 
و در طی یک قمار بزرگ، تصمیم ناگهانی امانوئل 
ماکــرون می تواند آینده سیاســی او را  همچون 
آینده سیاسی ژان شیراک در معرض خطر جدی 
قرار دهد و قدرت به دســت آمده در کشور را پس 
از سال ها به دست راست گرایان رادیکال و افراطی 
بدهد. فقط در یک صورت انحال پارلمان از طرف 
ماکرون می توان به موقعیت و باز ســازی او کمک 
کند و آن در شــرایطی اســت که رای دهندگان 
چپ و راســت و میانه تا چه حد بــه ایده مقابله 
با راســت افراطی و دور نگه داشــتن آن از قدرت 

متعهد باشند؟
کارشناس و تحلیل گر مسائل بین الملل

ادامه از صفحه اول

پزشکیان سیاست های کلی خود را تشریح کرد
دولت جدید مسیر را منحرف 

نمی کند
* اگر داده ها در کشور شفاف شود به راحتی می توان 
جلوی قاچاق، زمین خواری، رانت و رشوه را گرفت. در 
مجلس وقتی برخی می خواستند با FATF مخالفت 
کنند، می گفتند که اگر این موضوع را بپذیریم آمریکا 
میفهمد که چقدر پول را در کجا هزینه کردیم؛ من با 
پذیرفتن یا نپذیرفتن FATF کاری ندارم اما معتقدم 
که باید FATF داخلی پیــاده کنیم و حداقل کاری 

کنیم که در کشور ما پول گم نشود.
* در سیســتم ضدفساد می توان از افراد خواست که 
چرا خاف واقع گفتند به عنوان مثال فرد گفت ماهانه 
۱۰۰ میلیون دریافت می کنم اما ناگهان ۱۵۰ میلیون 
واریز می شود. در اروپا مرز وجود ندارد چون همه چیز 
شفاف است و فرار مالیاتی وجود ندارد، اما در کشور ما 

فرار مالیاتی وجود دارد.
* گفته شده ۱۰ هزار میلیارد گم شد، چرا گم شد؟ 
خوابمان برد که ۱۰ هزار میلیارد گم شد؟ FATF را 
اجرا نمی کنند اجرا نکنند حداقل FATF داخلی را 
اجرا کنید تا متوجه شوید فردی که کارمند ساده است 

چگونه میلیاردر شده است.
*علت گم شدن پول در کشور به دلیل عدم شفافیت 
در داده ها است، این در حالیست که قوانین مربوط به 

این موضوع نیز وجود دارد.
* دولت من قرار است همان برنامه ای که نوشته شده 
را اجرایی کند؛ آنچه کــه می تواند هزینه را از دوش 
مردم بردارد و ما را به عدالت نزدیک کند این است که 
دولت، مجلس و قوه قضاییه بر سر سفره ای بنشینند 

که مردم نشسته اند.
* نخست وزیر ســوئد بیماری پیدا کرد، برای نوبت 
عمل ۶ ماه ماند. در آخر این موضوع رســانه ای شد 
که در نوبت عمل است. میتوانست خصوصی خدمت 
بگیرد و عمل کند و یا به کشورهای دیگر برود، اما نمی 
خواست خارج از سفره مردم برای خود خدمت بگیرد.

* ما برای عده ای مدارســی را ایجــاد کرده ایم که با 
هزینه های سرسام آور اداره می شود و کسانی که وارد 
دانشگاه های دولتی می شــوند نیز از این دانشگاه ها 
هستند، اگر می خواهیم ضریب جینی اصاح شود باید 
بر اساس عدالت آموزش و خدمات سامت ارائه دهیم 
و به سالمندان و مناطق محروم توجه ویژه کنیم. باید 
مسئولان بر سر سفره ای بنشینند که مردم نشسته اند؛ 
اگر این کار را انجام دهیم مردم می توانند به ما اعتماد 
کنند اما اگر این کار را نکنیم ظریب ها صرفا عددهایی 
است که نوشته شده اســت و محقق نمی شود و در 
نهایت نیز تقصیــر را نمی پذیریم و به گردن آمریکا 

می اندازیم.
* ما باید خود را اصاح کنیم و اگر خودمان را اصاح 
کنیم مردم عزیز کشــورمان بــه ما اعتماد می کنند 
و مــا را قبول خواهند کــرد؛ در آخرت از صداقت ما 
سوال خواهند کرد؛ اگر با مردم صادقانه رفتار کنیم، 
مــردم عزیز ما عزیز و بزرگ هســتند و پای انقاب 
مانده اند. در جریان فاجعه ای که اتفاق افتاد و رئیس 
جمهور محترم و عزیزان را از دســت دادیم مردم باز 
به خیابان ها آمدند و حماسه خلق کردند؛ این مردم 
ارزش آن را ندارند که با آنها صادق نباشیم بلکه باید به 

آنها با صداقت رفتار کنیم.

ادامه از صفحه 2

گفت وگو با »حمیدرضا نوربخش« مدیرعامل خانه 
موسیقی درباره اوضاع حاکم بر این نهاد 

فاجعه ای در راه است!
* حمیدرضــا نوربخش به عنــوان خواننده و 
مدرس موســیقی و حمیدرضــا نوربخش به 
توقعاتی  چه  موسیقی  مدیرعامل صنف  عنوان 
از مدیران عالی فرهنگ و هنر در ماه های آتی 

دارد؟
من هیچ توقع و خواســته شخصی ندارم. تا الان هم 
حتی یک ریــال از جایی برای اهداف و منافع خودم 
امکانات دریافت نکردم. اما اکنون فقط یک خواسته 
صنفی دارم که شــاید به خواسته شــخصی ام ربط 
پیدا کند. خواســته من از مســئولان فرهنگ و هنر 
کشــور این اســت که آقایان به داد موسیقی سنتی 
برســید. بیایید یک بودجه مهم و بزرگ حمایتی را 
برای نجات این گونه موســیقایی ارزشمند اختصاص 
دهید و بدانید که موســیقی ایرانی در خطر اســت. 
این موضوع به نظرم مهم ترین خواســته ای است که 
باید مطرح کنم. آقایان لطفاً به داد این موســیقی در 
حال احتضار برســید. این موسیقی یک میراث چند 
صدساله است که بخشی از تاریخ و تمدن ما است و 
حیف است که در این مقطع تاریخ منقرض شود. این 
مســیر از تاریخ برآمده اما اکنون به شرایطی رسیده 

که هیچ وقت در تاریخ تجربه اش نکرده بودیم.
موضوع دیگری کــه لازم می دانم برای چندمین بار 
آن را بــه عنــوان یک مطالبه مطــرح کنم، موضوع 
»کپی رایت« اســت. اگر این موضــوع همانند دیگر 
کشــورهایی که در آن کپی رایت بــه صورت جدی 
اجرا می شــود، در کشــور ما نیز اجرا شود، به نظرم 
اقتصاد موســیقی ایران نجات پیدا می کند. اصاً این 
اپراتورهای تلفن همراه، پول موسیقی پیشوازهایی را 
که از مشترک شان دریافت می کنند، به حساب کدام 
هنرمنــد واریز می کنند؟ واقعاً پــول دریافتی از این 
موسیقی ها کجا می رود؟ چرا هنرمند خالق اثر همان 
پیشــواز نباید در این فروش ذی نفع باشــد؟ به نظر 
من پاسخ به این پرســش ها می تواند موجب ارتقای 
موسیقی شود. به هر حال من برای جامعه موسیقی 
آرزومند روزهای پر رونقی هستم که خدا کند شرایط 
به گونه ای باشد تا ما در خانه موسیقی کمتر شرمنده 

هنرمندان باشیم.
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نائب رئیس کمیســیون بازرگانی اتاق بازرگانی 
فارس گفت: بر اساس نظر استاندار فارس افزایش 
حداقلی ۲۰ درصدی صادرات اســتان تکلیف به 
ارگان های مختلف است و تدوین برنامه صادرات 

استان در دستور کار ما قرار دارد.
هادی حنایی ، در جلسه کمیسیون بازرگانی اتاق 
بازرگانی فارس که با حضــور اعضای آن برگزار 
شــد، بیان کرد: عدم هماهنگی بین وزارتخانه ها 
و دســتگاه های اجرایــی موجب ســردرگمی 
صادرکننــدگان و تجار شــده اســت و بازرگان 
نمی تواند برای ماه هــای آینده خود برنامه ریزی 

دقیق داشته باشد.
وی با بیان اینکه قوانین نامشــخص و بی ثبات و 
بدون نظرات کارشناسی موجب مشکات فراوان 
برای بازرگانان و صادرکنندگان شده است، افزود: 
مشکل رفع تعهد ارزی، خرید در داخل با نرخ ارز 
آزاد و فروش ارز با نرخ دولتی از جمله مشکات 
صادرکنندگان است و این درحالی است که هرگاه 
باری را می خواهد صادر کند بخشنامه های ضربتی 
موجــب ممنوعیت صادرات و ضــرر به بازرگان 
می شود.حنایی با تاکید بر اجرایی کردن مطالبه 
استاندار فارس توسط تجار و بازرگانان اظهار کرد: 
مهم ترین اقدام برای افزایش میزان صادرات استان 
این است که صادرکننده و بازرگان ما بتواند برنامه 
میان مدت و بلند مدت داشــته باشد اما فضای 

اقتصادی کشور امکان این موضوع را نمی دهد و 
بازرگانان ما در سردرگمی روزانه قرار دارند.

عضو هیئت نمایندگان اتــاق بازرگانی فارس با 
بیان اینکه مــا در اتاق بازرگانــی فارس تاش 
می کنیم بتوانیم برنامه جامع و کاملی را در این 
خصوص تهیه کنیم، افــزود: در این زمینه انواع 
کالاها از استان فارس به کشورهای حوزه خلیج 
فــارس صادر می شــود اما آمار گمرک اســتان 

پایین اســت زیرا هنگام اظهار کالا از استان های 
جنوبی بار ارســال می شود.وی در بخش دیگری 
از سخنان خود با اشاره به اینکه متاسفانه بخش 
دولتی در تصمیم گیری هــای کان اقتصادی از 
بخش خصوصــی نظرخواهی نمی کند و نظرات 
کارشناسی بخش خصوصی در صدور بخشنامه ها 
جایگاهی ندارد، ادامه داد: باور داریم در بسیاری 
ازتصمیم گیری های اقتصادی و عمل به آن ها باید 

تفویض اختیار به استان ها داده شود و این مهم از 
مواردی است که باید پیگیری شود.

در ادامه این جلسه ایوب زارعی مدیر کل گمرکات 
استان فارس نیز گفت: استاندار و فرمانداران فارس 
بر تشویق بازرگانان به صادرات از گمرک استان 
فارس تاکید دارند و این موضوع باید با جدیت در 
استان دنبال و اجرایی شود. تبعات مثبت این اقدام 

به مردم استان باز می گردد.

عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی فارس مطرح کرد:

 تدوین برنامه صادراتی 
برای تحقق افزایش ۲۰ درصدی صادرات فارس

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی اداره کل میراث فرهنگی 
استان فارس ضمن بیان برنامه های هفته صنایع دستی در استان 
فارس، از تحقق برقراری بیمه هنرمندان صنایع دستی به عنوان 

وعده مهم رئیس جمهور شهید یاد کرد. 
بهزاد احمدی فارســانی در گفت وگو با خبرنگاران، در خصوص 
برنامه های هفته صنایع دســتی در اســتان فارس اظهار کرد: 
نخستین برنامه ما برگزاری اولین گردهمایی شهرداران و دبیران 
شــهرها و روستاهای جهانی به میزبانی شهرداری شیراز بود که 

مصادف با روز جهانی صنایع دستی انجام شد.
وی افزود: همچنین کلنگ زنی بزرگترین مجتمع صنایع دستی 
استان فارس شــامل غرفه های فروش، غرفه های تولید، موزه و 
گالری،افتتاح خانه صنایع دستی شهید جمهور در بافت تاریخی، 
افتتاح و واگذاری ۵ حجره از ارگ کریم خان زند به ۱۶ هنرمند 
پیشکسوت، افتتاح غرفه های فروش صنایع دستی تخت جمشید، 
جشن بزرگ روز صنایع دستی و تجلیل از هنرمندان شهر آباده، 
افتتاح چهار غرفه فروش و تولید در بلوار سیبویه، افتتاح مجتمع 
تولیدی و فروشگاه های صنایع دستی بخش خصوصی، از جمله 
اقداماتی اســت که طی روزهای یکشــنبه و دوشنبه در استان 

فارس انجام شد.
احمدی فارســانی همچنین از ســاخت و رونمایی از سردیس 
هنرمندان خبر داد و گفت: ســال گذشــته ســردیس ۵ تن از 

اساتید در باغ جهان نما رونمایی شد و امسال نیز  سردیس های 
»احمد شیشــه گر« استاد برجســته کاشی هفت رنگ شیراز و 
»رضا جانعلی پور« اســتاد مقرنس کار شاخص شیرازی در باغ 
عفیف آباد با حضور معاون وزارت میراث فرهنگی رونمایی شدند.

معاون صنایع دســتی اداره کل میراث فرهنگی اســتان فارس 
ادامــه داد: ایــن هفته از مجــوز اولین مرکز ترویج و توســعه 
»دســت بافته های داری« نیز رونمایی شــد و روز چهارشــنبه، 
۲۳ خــرداد نیز در شهرســتان فیروزآباد به عنوان شــهر ملی 
دســتبافته های داری، همایش تجلیل از هنرمندان این عرصه 
برگزار می شود. روز ۲۵ خرداد نیز خانه صنایع دستی شهرستان 
فسا افتتاح خواهد شــد.وی همچنین از رونمایی از اولین مرکز 

»هنر درمانی« در اســتان فارس خبر داد و گفت:  در این مرکز، 
بیماران حاد افسردگی می توانند به یادگیری قلم زنی، نقاشی و 
برخی رشته هایی که به درمان روح آنها کمک می کند، خواهند 
پرداخت.تجلیل از بهترین موزه گالری صنایع دســتی و بهترین 
بومگردی در حوزه صنایع دستی نیز از دیگر برنامه هایی بود که 

توسط معاون صنایع دستی میراث فرهنگی فارس عنوان شد.
احمــدی فارســانی از رونمایی و اهــدای کارت منزلت و بیمه 
هنرمندان صنایع دســتی به عنوان بزرگتریــن اقدامات در این 
عرصــه یاد کرد و گفت: بیمه تامیــن اجتماعی وعده ای بود که 
آیت الله رئیســی به هنرمندان عرصه صنایع دســتی داده بود. 
وعده ای که حدود یک ماه پیش محقق شــد و روز یکشنبه در 
همایش تجلیل از هنرمندان، رونمایی شــد. ضمن اینکه حدود 
7۰ میلیارد تومان تسهیات چهاردرصد به هنرمندان فارس داده 

شد که این هم اقدامی بی سابقه بود.
معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی اداره کل میراث فرهنگی 
فارس در پایان با بیان اینکه اســتان فارس در اســفندماه سال 
۱۴۰۲ در جشــنواره »سرو سیمین فجر« با کسب بالاترین آثار 
برگزیده، رتبه برتر کشور را از آن خود کرد، گفت: هرآن چیزی 
که در خصوص اجرای برنامه ها در ۴۰ ســال اخیر کم داشتیم، 
با همکاری اداره کل میراث فرهنگی اســتان، شهرداری شیراز و 

وزارتخانه به انجام رسید.

معاون صنایع دستی میراث فرهنگی فارس اعلام کرد:

تحقق وعده رئیس جمهور شهید به هنرمندان صنایع دستی

    سرپرست معاونت پشتیبانی شرکت بهره برداری مترو تهران 
و حومه گفــت: برای اولین بار، کالاهای شــرکت بهره برداری 
مترو تهران و حومه مطابق استانداردهای جهانی شماره گذاری 
و شناسنامه دار می شــوند.به گزارش مدیریت ارتباطات و امور 
بین الملل شــرکت بهره برداری مت   رو تهــران و حومه، رضا 
حشــمتی افزود: این شــرکت با هدف ایجاد زبان مشــترک 
بین اجزای مختلف زنجیره تأمین کالا، فرآیند شــماره گذاری 
و شناســنامه دار کردن کالاها مطابق با استانداردهای جهانی 
را آغاز کرده اســت.وی تصریح کرد: شرکت بهره برداری مترو 
تهران و حومه کاتالوگ ســازی کالاها را با همکاری مرکز ملی 

شماره گذاری کالا و خدمات ایران انجام می دهد .
سرپرست معاونت پشتیبانی با اشاره به اینکه این پروژه در گام 

اول با مدیریت و شناسایی اطاعات ۵۰ هزار قلم کالا کار خود 
را آغاز کرده است گفت: با استفاده از ساختار GPC، بخش های 
مختلف شرکت اطاعات ماهیتی و مشخصات فنی کالاها را در 
پایگاه های داده مرکز ملی شماره گذاری کالا و خدمات ایران به 
زبان فارســی ثبت و پس از انجام کارشناسی های لازم، ترجمه 
آن به دیگر زبان های زنده دنیا در اختیار شــرکت قرار خواهد 
گرفت. همچنین با اتصال هر شناســه به یک کد، امکان ایجاد 

کاتالوگ الکترونیکی استاندارد فراهم می شود.
حشمتی افزود: این کار بر اساس ضرورت و تقاضای بخش های 
مختلف، تدوین، طرح ریزی و توســعه می یابد و رویکرد اصلی 
این کار ایجاد زبان مشــترک بین تولیــد و مصرف کننده کالا 
و تســهیل امــور بازرگانی مرتبــط مبتنی بر اســتانداردهای 

بین المللی است.
وی با اشاره به اینکه در صورت مهیا شدن فضاهای بین المللی 
برای مبادله با سایر کشــورها این شیوه شماره گذاری ها امری 
حیاتی و ضروری است خاطرنشان کرد: ایجاد زبان مشترک بین 
فروشنده و خریدار در سطح بین المللی و داخلی موجب بهبود 
صحت، دقت و کیفیت داده ها، تسریع در امور زنجیره تأمین و 
پاسخگویی به نیازهای مشتریان، تسهیل گزارش گیری، انتشار 
و به اشــتراک گذاری اطاعات و ایجاد مکانیزم جستجوی ساده 

می شود.
گفتنی اســت، این پروژه برای اولین بار در صنعت حمل ونقل 
ریلــی، جــاده ای، هوایی و دریایی کشــور توســط شــرکت 

بهره برداری مترو تهران و حومه در حال اجراست.

برای نخستین بار در کشور

    کالاهای شرکت بهره برداری مترو شناسنامه دار می شوند

سازمان آگهی ها

۰۹۱۲۱۸۳۸۵۳۷
۰۲۱۸۸۸۳۹۴۵۱

روزنامه


